
REFERAT FRA STYREMØTET 05.02.2013 
 
Med på møtet var Irene, Mona, Britt, Monica, Tore og Elna. 
 
Flertallet i styret, gikk på styremøtet i dag, inn for en utskifting av det nåværende 
avlsrådet. Dette på grunn av uriktige påstander som avlsrådet har lagt ut på facebook, 
om at NKK har sendt bekymringsmelding til avlsrådet angående gemyttet på japaneren. 
Noe som viste seg å ikke være riktig.  Dette synes vi var en så alvorlig sak at vi har valgt å 
avsette avlsrådet. 
 
Vi har fått forespørsel om å ha agilitytrening i forbindelse med utstillingshelgen vår på 
Ål. Eva Lill Bratlie har sagt seg villig til å arrangere dette. Det synes vi var en god ide. 
 
Styret har fått inn forslag om å legge ut tilbud til alle som har japaner mellom 1 ½ og 2 
½ år om sponsing/gratis HD-røntging. Dette synes vi var en god ide. På den måten vil vi 
prøve å kartlegge om vi har et problem når det gjelder HD eller ikke. Vi vil få et raskere 
svar i stedet for å vente på valper som er født etter 01.01.2013, skal bli gamle nok til å 
røntges. Eieren betaler avgiften til NKK og klubben betaler HD-røntging hos 
veterinæren. 
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